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Protokół nr

z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy Świdnica
w dniu 22 maja 2024 r.

Listy obecności Radnych będących członkami poszczególnych Komisji stanowią
załącznik do niniejszego protokołu.

W posiedzeniu Komisji wzięli również udział:
Wójt Gminy Świdnica - Izabela Mazurkiewicz-Kąkol
Skarbnik Gminy - Katarzyna Wybranowska

Sekretarz Gminy-Anna Kościukiewicz

Kierownik Referatu Gospodarki i Rozwoju - Magdalena Dotka

Obradom posiedzenia wspólnego Komisji przewodniczył Zastępca Przewodniczącego
Rady Gminy - Błażej Woźniak.

Przedstawiony porządek obrad posiedzenia wspólnego Komisji został przyjęty bez
zmian.

W trakcie posiedzenia wyrażono opinię w sprawie poniższego projektu uchwały:

1. Projekt uchwały w sprawie zmian do budżetu Gminy Świdnica na 2024 rok
(druk 6) - opinia pozytywna.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik.

Radny Daniel Mazurkiewicz poprosił o uzasadnienie zwiększenia wydatków dla
znaczących wartościowo pozycji. Pani Skarbnik poinformowała, że znaczące zmiany
dotyczą konieczności zwiększenia wydatków z tytułu otrzymania dofinansowania
z PFRON na remont sanitariatów, z WFOŚ na zakup wozu strażackiego oraz
zwiększenie wydatków na uzbrojenie strefy inwestycyjnej w Słonem.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 11, przeciw: 0, wstrzymało się: 1,

2. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla
przedsiębiorców na terenie gminy Świdnica, stanowiących pomoc de minimis
(druk 7) - opinia pozytywna.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie dla powyższej uchwały. Konieczność
podjęcia uchwały wynika z umowy o dofinansowanie ze środków UE.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się: 0,
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3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Stowarzyszeniu
„Lubuskie Trójmiasto" (druk 8) - opinia pozytywna.

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie dla powyższej uchwały.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się: 0,

4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Świdnica
(druk 9) - opinia pozytywna.

Pani Anna Równicka przedstawiła uzasadnienie dla powyższej uchwały.

Pan Radny Adam Szreder zwrócił uwagę, że proponowane wynagrodzenie dla wójta
jest na maksymalnym poziomie i jest porównywalne z wynagrodzeniem prezydentów
dużych miast.

Pani Sekretarz Gminy oraz Pani Skarbnik potwierdziły zgodność uchwały z ustawą
oraz zwróciły uwagę, że kwota wynagrodzenia jest na podobnym poziomie, co
wynagrodzenia w ościennych gminach, a kwota jest zabezpieczona w budżecie bez
konieczności dokonywania zmian oraz na fakt, że obecna Wójt Gminy nie powołała
zastępcy, co znacznie ogranicza koszty zarządzania gminą.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 11, przeciw: 1, wstrzymało się: 1,

5. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich
w sołectwach Gminy Świdnica (druk 10) - opinia pozytywna.

Pani Anna Równicka przedstawiła uzasadnienie dla powyższej uchwały.

Pani Radna Krystyna Kołłątaj zadała pytanie: czy wybory w Drzonowie z tytułu braku
sołtysa odbędą się w pierwszej kolejności i kiedy się odbędą?

Pani Wójt poinformowała, że w związku z problemami z pozyskaniem list wyborców,
nie jest w obecnej chwili powiedzieć, kiedy odbędą się wybory, ale w Drzonowie na
pewno odbędą się w pierwszej kolejności.

Pani Radna Krystyna Kołłątaj zapytała: czy po rezygnacji Sołtysa, Rada Sołecka może
pełnić obowiązki Sołtysa oraz czy jest możliwość zmiany Statutu w tym zakresie?

Pani Wójt poinformowała, że ustawa nie daje takich możliwości Radzie Sołeckiej,
ponieważ jest ona jedynie ciałem doradczym dla Sołtysa.
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Pan Radny Adam Szreder zwrócił uwagę, że organizowanie wyborów w okresie
wakacyjnym mija się z celem oraz zadał pytanie: kiedy wybory odbędą się w Letnicy?

Wójt ponownie poinformowała, że w związku z problemami z pozyskaniem list
wyborców nie jest w obecnej chwili powiedzieć, kiedy odbędą się wybory w każdej
z miejscowości oraz zasugerowała, że w niektórych miejscowościach wybory mogą się
odbyć dopiero we wrześniu z uwagi na okres wakacyjny.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 12, przeciw: 0, wstrzymało się: 1,

6. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości (druk 11)
- opinia pozytywna.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Rafała Trafała przedstawił
uzasadnienie dla uchwały.

Radny Adam Szreder zapytał jakie jest stanowisko Wójta Gminy.

Wójt poinformowała, że do Wójta nie wpłynął wniosek mieszkańców w tej sprawie.

Radny Rafał Trafała poinformował, że ewentualne rozpatrzenie wniosku jest
w kompetencji Zielonogórskiego Związku Powiatowa Gminnego.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 12, przeciw: 0, wstrzymało się: 1,

7. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości (druk 12)
- opinia pozytywna.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Rafała Trafała przedstawił
uzasadnienie dla uchwały.

Do projektu uchwały nie wniesiono uwag i wniosków.

za: 13, przeciw: 0, wstrzymało się: 0,

Wolne wnioski

Brak wolnych wniosków.

Protokół sporządził: Daniel Mazurkiewicz
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Podpisy Przewodniczących Komisji Rady Gminy:

Przewodniczący Komisji Mienia i Budżetu -

^.Q^.t/L^.

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Rozwoju Lokalnego -

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu
i Rekreacji -

i^k>Ajb0^^ .^^^^-ff-. T..'

Przewodniczący Konrysji Rewizyjnej -
^ ^>u^€f.^u-

/

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
/2^cr -<^rv
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